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Emne:                                        høyring hjorteviltplan
 
Uttale frå Haugegrend Rongve hjortevald.
 
Takk for ein grei plan, men me vil merka to tlng. Den fyrste er at kommunen sitt nye vedtak 
om areal pr. løyve må med i plan, noko me reknar som sjølvsagt.
Det andre er at dyrka mark framleis må vera med i arealgrunnlaget då dette pr. i dag er 
hjorten sittviktigaste leveområde.
 
for Haugegrend og Rongve hjortevald  Jon Daltveit
 


